
Sörfjärdens Vågförening Org. nr: 717910-2244 

Styrelsen för Sörfjärdens vägförening får härmed avge årsredovisning för verksamhets- och 

räkenskapsåret 2022-05-01 - 2023-04-30. 

Styrelsens verksamhetsberättelse 
Föreningen har 183 delägare med totalt 205 700 andelar vilket är en ökning jämfört med 

föregående år då bland annat Klasvikens bostadsrättsförening och Nordanstigs vatten AB har 

inträtt i föreningen. Föreningen förvaltar totalt cirka 5,5 km vägar inom området. Merparten 

är asfalterade och i gott skick. Vägar som ingår är Skärkarlsvägen, Klasviksvägen, Brovägen, 

Strandvägen, Gistvallsvägen, Östbergsvägen (oasfalterad), Lindbergsvägen (oasfalterad), 

Notvarpsvägen samt Vassbäcksvägen. Till dessa vägar ansluter ett antal kortare oasfalterade 

stickvägar, vilka också ingår i föreningens förvaltning. Fyra parkeringsplatser ingår också. 

Styrelsen sammansättning under året: 

Renee Halmberg, ordförande 

Pelle Callermo, kassör 

Marianne Omne-Ponten, sekreterare 

Mats Hägglund, ledamot 

Kristina Bladin, ledamot 

Revisorer; Petter Ulander och Per Svedenström 

Valberedning; Christoffer Iden-Nordin och Peter Lundvall 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft sex protokollförda sammanträden. Dessutom har 

flertal ärenden och frågeställningar avhandlats mellan styrelseledamöterna via e-post, 

telefon samt under gemensamma arbetsdagar. Bland annat har en lista med mejladresser till 

alla medlemmar upprättas i syfte att framöver skicka informationsbrev och fakturor digitalt. 

Verksamheten: 
Under verksamhetsårets första månad åtgärdades de sista bristerna utifrån 

garantibesiktningen med att återställa vägområdet efter det omfattande vatten- och 

avloppsprojektet som genomfördes för ett antal år sedan. Åtgärderna var att lägga ett extra 

lager asfalt på Skärkarlsvägen och Strandvägens södra del samt att anlägga nya vägtrummor 

under Strandvägens södra del. Skanska stod för kostnaderna. 

På föregående årsmöte beslutades att ge kommande styrelsen i uppdrag att i kontakt med 

kommunen påminna om att bättre skylta till befintlig parkering samt undersöka möjlighet till 

parkering vid ån (tidigare festplatsparkering). Styrelsen har fullgjort uppdragen men inte 

ännu fått någon återkoppling. Styrelsen har också haft i uppdrag att se över genomfarten på 

östbergsvägen och genomför på prov att under sommaren 2023 förbjuda genomfart från 

Gistvallsvägen via uppsatt trafikskylt. 

Under verksamhetsåret har styrelsen fortsatt med aktiviteter utifrån den framtagna 

underhållsplanen. Bland annat har styrelsen på prov skyltat och markerat parkeringsytan vid 

Kulturkapellet i syfte att strukturera nyttjandet. 



Gällande snöröjning & sandning så har samma entreprenör som i förra vintern utfört arbetet 

(M Idens entreprenad AB). Arbetet har utförts mycket bra och entreprenören kommer att 

tillfrågas kommande vinter. 

Förra årsmötet beslutade om nya stadgar och ärendet ligger därför även med till årsmötet för 

att ta slutligt beslut. Därefter ska stadgarna fastställas av Lantmäteriet innan de börjar gälla. 

En viktig fråga under året har varit att följa utvecklingen gällande kravet på momsregistrering 

då Skatteverket ändrat regelverket. Styrelsen skickade in ansökan om momsregistrering i 

slutet av april 2023 och är sedan i maj momsregistrerade hos Skatteverket. Styrelsen föreslår 

årsmötet att moms ska tillkomma medlemsersättningen, se särskilt underlag till årsmötet. 

Styrelsen har även i år fattat beslut att inte lägga ut några farthinder. Medlemmar välkomnas 

att komma med synpunkter så tar styrelsen ställning till hur vi ska ställa oss inför nästa 

sommar och i det fall farthindren kan avyttras. 

I övrigt har löpande kontakter i olika ärenden hållits med Trafikverket, 

Lantmäterimyndigheten, E.ONNattenfall, Nor~anstigs kommun, REV m. fl. Bland annat har 
ärenden gällt flytt av nätstation utmed Strandvägen och bygglovsärenden. 

Föreningens ekonomi är fortsatt god. Positivt att styrelsen ansökte och beviljades ett nytt 

bidrag från kommunen som riktar sig till vägföreningar som har turistvägar och att 

vinterväghållningen inte var lika kostsam som året innan. 

Sörfjärden 29 juni 2023 

Renee Holmberg, ordförande Pelle Callermo, kassör 

u~ -~a--~ 
. V. ... ~ ...................................................... . ~ .............................................. ······ ... .................... . 

Marianne Omne-Ponten, sekr. Kristina Bladin, ledamot 



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}


